## 沙田 302 管理有限公司 ST 302 Management Limited

地址: 新界沙田安景街 19 至 21 號 電話: 2646 1859 傳真: 2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/024/19/CH

致:碧濤花園第一期各業戶

## 通告

## 有關: 更換食水及咸水泵控制箱及食水及咸水訊號及控制線工程事宜

兹通知各業戶,水泵系統因早前「山竹」引致損壞,管理處將於2019年1月 24日(星期四)至2019年2月1日(星期五)期間於分層電錶房,進行更換食水及咸水泵控制箱及食水及咸水訊號及控制線工程。

於工程期間會發出噪音,同時,業戶途經該處時敬請額外小心,以避免發生意外。

如有任何疑問,請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

不便之處,敬請原諒!

碧濤花園第一期管理處2019年1月24日

Date: 24 January, 2019

To: The Residents of Capilano Court

## Notice Cabling Work for Fresh & Flush Water panel system

Please be inform that there will be carry out the repairing work Meter Rooms on individual floors from 24 January, 2019 (Thursday) to 1 February, 2019 (Friday). Cabling Work for Fresh & Flush Water panel system. Because the fresh & flush water system was damaged by super typhoon MANGKHUT

During the aforesaid work period noise will be generated are please pay attention when passing through the side area.

Should you have any enquiries, please contact our staffs at 2646 1859.

We apologize for any inconvenience caused.

Management Office of Pictorial Garde